

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN KUWAIT BANK Date: 01-10-2023 10:50:54 AM Subject: Other Material Information JORDAN KUWAIT BANK announces the occurrence of the following material event:	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: البنك الاردني الكويتي التاريخ: 01-10-2023 10:50:54 الموضوع: المعلومات الجوهرية الأخرى تعلن شركة البنك الاردني الكويتي عن وقوع الحدث الجوهري المبين أدناه للشركة:
Material Event	الحدث الجوهري
Date of event: 28-09-2023	تاريخ الحدث الجوهري: 28-09-2023
Major transactions concluded by the Company and cancelations thereof, and the Board of Directors' evaluation of the anticipated impact of such transactions on the Company's profitability and its financial position	الصفقات الكبيرة التي تعقدها الشركة وإلغاء مثل هذه الصفقات، وتقييم مجلس الإدارة للأثر المتوقع لها على ربحية الشركة و مركزها المالي
In Accordance with article (43/D) of Securities Law (18) of the year 2017 and article (8) of the Instructions of Issuing Companies Disclosure, Accounting and Auditing standard of 2004, kindly be advised that Jordan Kuwait Bank in its Board of Directors meeting on 24/09/2023, took the decision to proceed with selling 66.97% of the issued share capital of BHM Capital — UAE. The investment will be reclassified as per the International Financial Reporting Standard (5): Non-current Assets Held for Sale and Discontinued Operations. The transaction is expected to be executed before the last quarter of this year and will result in additional profit of around JD 3.7 mn.	عملاء بأحكام المادة (43/د) من قانون الأوراق المالية رقم (18) لسنة 2017 والمادة (8) من تعليمات إفصاح الشركات المصدرة والمعايير المحاسبية ومعايير التدقيق لسنة 2004، نود إعلامكم بأن مجلس إدارة البنك الأردني الكويتي قرر باجتماعه المنعقد بتاريخ 2023/9/24 السير بإجراءات بيع 66.97% من رأس مال شركة بي اتش ام كابيتال – الامارات العربية المتحدة. بناء على ما سبق، سيتم إعادة تصنيف الاستثمار في الشركة وفقا لمتطلبات المعيار الدولي للتقارير المالية رقم (5): الموجودات غير المتداولة المحتفظ بها بهدف البيع والعمليات غير المستمرة. ومن المتوقع الانتهاء من الصفقة خلال الربع الأخير من العام الحالي وتسجيل أرباح إضافية بحوالي 3.7 مليون دينار عن البيانات النصف سنوية.
Please accept our sincere thanks and appreciation. Chairman of Board of Directors User Name: علاء حجازين	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: علاء حجازين